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влак, в който са пъту-
вали шефовете на БДЖ, се 
повреди при гара Роман. 
Аварията е била в локомо-
тива, предаде БнР. така 
ръководството на железни-
ците закъсня с един час за 
предварително организира-
на среща в Горна Оряхови-
ца, където е трябвало да се 
оправдава за новото разпи-

сание на влаковете. въпре-
ки извънредната ситуация, 
срещата с местната общест-
веност се е провела.

над 2000 жители на раз-
лични населени места от 
северна България недовол-
стваха заради предвиденото 
спиране на влакове с новото 
разписание на БДЖ, което 
влиза в сила от 15 декември.

Представители на област-
ните управи и на общините 
изразиха недоволството на 
хората на среща с ръковод-
ствата на “БДЖ-Пътнически 
превози” и на националната 
компания “Железопътна ин-
фраструктура”. От местната 
власт в северна България 
заявиха, че са изпратили до 
министъра на транспорта 

протестни подписки и на-
стояват влаковете да бъдат 
запазени. 

това е поредна повреда 
във влак на държавните же-
лезници. При друг курио-
зен случай пътници бутаха 
композиция на изхода на 
Пловдив, тъй като се беше 
откачила от електрическото 
захранване. 
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Хората в Северна България са недоволни 
от новото разписание на железниците
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Ели Тодорова: 
ЩЕ посТавя 
„на масаТа” 
проблЕмиТЕ на сЕвЕроизТока

Шефовете на бдЖ 
закъсаха във влак  

Реформите за подобряване състоя-
нието на БДЖ отдавна дават своите 
“добри” резултати. От липсата на 
достатъчно влакове, през безумните 
закъснения и претъпканите мръсни 
вагони до инцидентите със запал-
вания и даже онзи показателен слу-
чай, дето пътници бутаха мотрисен 
влак на излизане от Пловдив заради 
липсата на напрежение в мрежата. 
Безумието комай стигна връхната си 
точка онзи ден, когато влак, возещ 
шефовете на БДЖ, аварира при гара 
Роман. и заради това “уважаемото” 
ръководство на железниците закъс-
няло с час за среща в Горна Оряхови-
ца, тъй като локомотивът на бързия 
влак от софия за варна се повредил.

наистина щеше да е смешно, ако 
не беше тъжно. Поредица от ми-
нистри и висши държавни служи-
тели обявяваха за свой приоритет 
вдигането на БДЖ на крака. А през 
това време железницата потъваше 
все повече и по-надълбоко. Поради 
различни причини, но най-вече за-
ради регулярното “прочистване” на 
специалистите по всички възможни 
нива на БДЖ и назначаването на ко-
лонии от калинки. Още по-тъжното 
е, че състоянието на железопътния 
ни превозвач е показателно и за де-
реджето на цялата държава. 

все повече се налага реторичният 
въпрос има ли адекватен машинист, 
който да управлява БДЖ? А има ли 
такъв, който да води адекватно влака 
на държавата?
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всЕ по-малки дЕца упоТрЕбяваТ опиаТи
Увеличава се броят на децата, които употребяват наркотици, 

като възрастта им е намаляла до 10-12 г. Най-често те опитват рай-
ски газ, марихуана и метамфетамини.

в кадър

Снимки никоЛай беЛаЛов

Социалисти възстановиха Паметника-костница на Съветския воин в столичния квартал “Лозенец”, след като 
мемориалът за пореден път беше поруган. “Това е паметник на нашата историческа съвест. На това място 
всеки българин трябва да си даде сметка какво би било, ако не беше подвигът на хората, оставили костите си тук”, 
заяви председателят на “БСП-ОБЕДИНЕНА ЛЕВИЦА” и водач на листата в 25 МИР Атанас Зафиров

минчо 
казандЖиЕв: 
№28 - глас 
за исТинскиТЕ рЕШЕния

вЕлизар ЕнчЕв: 
българия 
сЕ нуЖдаЕ 
оТ лява полиТика

има ли 
маШинисТ 
в локомоТива

  �
Мая ЙОВАНОВСкА

слабаТа 
рЕколТа 
ЩЕ качи цЕнаТа 
на виноТо
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